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   Pietní akt u příležitosti dne vítězství  

 
          

Dne 9. května 2022 se vybraní žáci 8. tříd naší 

školy zúčastnili pietního aktu u příležitosti 77. výročí 

konce bojů 2. světové války v Evropě.  

Celá akce začala na Masarykově náměstí, kde 

se, za doprovodu dechové hudby kapely 

Dvořačka, seřadili účastníci průvodu. Poté jsme 

se  vydali v průvodu za přítomnosti představitelů 

města na Hlaváčkovo náměstí k Pomníku Obětem 

1. světové války, kde byly položeny květiny a 

odtud se přemístili na slánský hřbitov.  

Květinový věnec byl umístěn u hlavního 

pomníku Pohřebiště 30 obětí 2. světové 

války.  Vyslechli jsme si proslov pana starosty 

Martina Hrabánka a poslance Vojtěcha Munzara 

o tom, že svobodu a mír, zvlášť v kontextu 

s válečným děním na Ukrajině, nelze brát jako 

samozřejmost. Celý pietní akt byl slavnostně 

zakončen českou státní hymnou.   

 Gabriela Cimrmanová  

Co v tomto čísle naleznete : 

• Pietní akt ke dni vítězství 

• Ohlédnutí za 5. olympiádou 

• Výlet 1. D do České televize 

• Čarodějnický týden v 1. třídách 

• Studenti tvoří město 

• Pravěké dny na Točníku 

• Klub mladého diváka 

• Jak vzniká komiks 
 

• Nebojme se pádů  

•  Školní výlet 2. tříd 

•  Tancuj, zpívej, tleskej 

•  Biologická olympiáda 

•  Memorial Cup Milana Cífky 

• Pohár rozhlasu 

• Okresní kolo štafetového poháru 

        A co nás čeká v příštím          
   čísle : 
• Konec školního roku 
• Deváťáci v Itálii 
• Rozloučení v Grandu 
• Školní výlety 
Redakční rada : 
• Ing. Vladislav Korf 

• Mgr. Naďa Drudíková 

• Ing. Anna Vaníčková 

prijmeni@3zsslany.cz
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Ohlédnutí za 5. olympiádou dětí a mládeže Slaný 2022 

          Zhasl olympijský oheň, byla stažena olympijská vlajka a nám zbývají 

již jen vzpomínky na tuto tradiční akci. 5.olympiáda dětí a mládeže byla 

jubilejní a nejen to. 

         Po období covidovém, kdy sport byl tabu, jsme měli možnost 

uspořádat sportovní akci nemalého rozsahu. Organizační výbor, který 

olympiádu připravoval si předsevzal, že nijak nesleví z úrovně 

předchozích olympiád. ODM se tradičně koná v rámci městských 

slavností, tento rok připadl termín na 19.-20. května. Tradičním místem je 

i náměstí, kde probíhá slavnostní zahájení se vším všudy, co 

k olympijského ceremoniálu patří. Nástup výprav, běh s olympijskou  
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pochodní, vztyčení olympijské vlajky, sliby rozhodčích a závodníků, 

projevy čestných hostů v čele se starostou města panem Martinem 

Hrabánkem. Ten také prohlašuje olympiádu za zahájenou. Slavnostnímu 

ceremoniálu ale předcházela tisková konference na městském úřadu, 

kde byli přítomni velmi vzácní hosté. No posuďte sami. Libor Procházka, 

zlatý olympionik z Nagana,  Jiří Ježek, několikanásobný zlatý medailista 

v paraolympijské jízdě na kole, Petr Svoboda, mistr Evropy v atletice, Jiří 

Mužík ,stále rekordman ČR v běhu na 400m překážek, Štěpán Janáček 

trojnásobný olympionik. To vše konferoval Štěpán Škorpil, populární 

komentátor sportovních přenosů. Prostě zlatými kovy se to jenom třpytilo. 

Také tradičně se olympiády zúčastnily výpravy, které se účastnily her 

v minulých letech. Všechny slánské základní školy, gymnázium, Sportovní 

gymnázium z Kladna, ZŠ Bolatice, ZŠ Velvary, ZŠ Stehelčeves. Celkem 

8 škol. Velmi působivá byla choreografie slavnostního nástupu, kterou 

připravil pan Pavlík. Vždy vrcholem bývá vzplanutí olympijského ohně. 

Tuto čest měl letos Petr Svoboda. Předtím však pochodeň proběhla 

několikrát náměstím, protože vždy ředitel školy a jeden žák si postupně 

pochodeň předávali. Po slavnostním zahájení byly na pořadu úvodní 

disciplíny šplh na laně 4,5 m a semifinálové běhy v letním biatlonu. Plná 

tribuna i další diváci mohli vidět atraktivní disciplíny, takž i mohutně 

povzbuzovali. Hlavní program pak byl na pořadu druhý den v pátek. 

          A byly to nejen soutěže sportovní, ale i soutěže umělecké. Výtvarná 

soutěž, fotografická soutěž. Specialitou je i soutěž v piškvorkách. 

Ze sportovních soutěží to byla malá kopaná, atletický čtyřboj, streetball, 

vybíjená a krásný běžecký štafetový závod dětí prvního stupně na 8x 

50 metrů. Závodníci, kteří se umístili na prvním až třetím místě byli 

odměněni velmi pěknými medailemi. Ale vše má svůj průběh. 

Odpoledne čekala závodníky závěrečná disciplína opět na náměstí, 
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finále v letním biatlonu. Strhující závod, který zdvihl všechny přítomné 

ze sedadel, byl vyvrcholením dvoudenní akce. Na závěr, opět podle 

přesného olympijského scénáře, byla stažena olympijská vlajka a uhasnul 

olympijský oheň. Starosta města prohlásil olympiádu za ukončenou. 

Organizátoři si oprávněně mohli vydechnout.  

           Olympijským mottem je, že není důležité zvítězit, ale zúčastnit se. 

Samozřejmě, že olympiáda měla své vítěze i poražené, ale nejdůležitější 

byla skutečnost, že opět zavládl duch olympismu a hlavně opět pohyb. 

Co bude za 4 roky? Snad se opět sejdeme a oživíme společně duch 

olympijských her. 

 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 

 

Radek Jánský 

 



Stránka 5 z 22  

 

Výlet 1.D do České televize   
 

Na úterý 3. května jsme se všichni moc těšili. Čekala nás exkurze do 

České televize. Autobus nás dovezl až před hlavní budovu na Kavčích 

horách.   

 Hned v recepci se nás ujala příjemná paní průvodkyně. V úvodu 

prohlídky jsme navštívili kino, tzv. promítací sál. Usadili jsme se pohodlně do 

křesel a potom už jen s otevřenými pusami poslouchali spoustu zajímavostí. 

Dozvěděli jsme se např., že délka všech chodeb v televizi měří 42 km, což je 

vzdálenost z Prahy do Berouna, že Česká televize má téměř 3000 

zaměstnanců, vysílá na sedmi televizních stanicích, sklady nabízejí přes 120 

000 nejrůznějších kostýmů a že ČT má dokonce i svou jednotku HZS, která 

zajišťuje zabezpečení požární ochrany. Zhlédli jsme i krátký film, ve kterém 

jsme mohli vidět místa, kam se běžní návštěvníci nedostanou.   

Poté jsem se vydali na prohlídku. Byli jsme dokonce přítomni i natáčení 

Kouzelné školky. Nikdy by nás nenapadlo, co všechno se odehrává 

v zákulisí a kolik je potřeba lidí k natočení jednoduché scény. Byl to 

opravdu zážitek. Během prohlídky jsme prošli kolem spousty kulis a zavítali i 

do studia, kde se natáčí Planeta YÓ. Tam jsme ani nedýchali, všude bylo 

tak tajemno a nahoře nad hlavami byly stovky nejrůznějších světel a 

lamp.   

Radost jsme měli i z toho, že jsme se mohli posadit do slavného autíčka 

známého Večerníčka a pohoupat se na neméně slavném houpacím 

koníkovi. Vlezli jsme i do známého klobouku Boba a Bobka. Na chodbách 

jsme moc rádi potkali známe postavičky Jů a Hele, ale i chaloupku 

z mechu a kapradí, Rákosníčka i další a další známé postavy z pohádek.   

Na závěr jsme si mohli zkusit práci kameramanů a vyzkoušet si čtecí 

zařízení jako moderátoři.   
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Jako poslední nás čekala interaktivní výstava Déčkosvět, kde jsme si to 

užili s oblíbenými postavičkami z vysílání televize Déčko.  

Poslední zastavení bylo v prodejně suvenýrů ČT a to víte, že nám doma 

tím pádem přibyl nějaký ten suvenýr nebo plyšák. Na výlet budeme ještě 

dlouho vzpomínat a teď už se určitě budeme i jinak dívat na studiové 

pohádky a pořady, kterým jsme mohli nahlédnout pod pokličku.   

A ještě něco, příští rok oslaví Česká televize 70. narozeniny, tak už teď 

přejeme do dalších let spoustu zajímavých programů, třeba i nové vysílací 

stanice a samé spokojené diváky.        

 

                              

 

Stanislava Trousilová  

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
 Stanislava Trousilová 
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Čarodějnický týden v 1.třídách  

       Celý týden od 25.4. - 29.4. si hrály děti z 1. tříd na čarodějnice a 

čaroděje. O čarodějnicích zpívaly písničky, četly pohádky, čarovaly, 

vařily lektvary, malovaly pavouky, hady a netopýry, vyráběly si 

čarodějnici a v pátek plnily 14 úkolů, za které dostaly nejen sladkost, ale i 

medaili. Všem se celá akce moc líbila.  

      Velké poděkování patří i rodičům, kteří si dali s přípravou kostýmů 

velkou práci.  

 

Radka Šťovíčková 
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Studenti tvoří město  

         Ve čtvrtek 7. dubna 2022 proběhl na u nás na škole workshop 

k participativnímu rozpočtu s názvem STUDENTI TVOŘÍ MĚSTO. Zúčastnilo 

se ho 21 žáků z devátých a 9 žáků z osmých tříd.   

          Lektoři, Sára a Cyril, ze společnosti AGORA CZ nejprve diskutovali se 

studenty na téma demokracie  a poté zabrousili do detailů týkajících se 

participativního rozpočtu, v rámci kterého mohou občané města 

předkládat svoje návrhy ke zlepšení života ve městě.  

          Studenti se poté rozdělili do několika pracovních skupin, v nichž 

vydefinovali, co se jim ve Slaném líbí a co by chtěli změnit. V souvislosti 

s tímto poté navrhli projekty, které by město mohlo v rámci 

participativního rozpočtu uskutečnit. Představili všem své návrhy – 

bezpečné přejezdy pro kola vedle stávajících přechodů pro chodce, 3D 

přechody pro chodce, úpravu cesty do školy, revitalizaci asfaltového 

hřiště na atletickém stadionu, revitalizaci Slánské hory a vytvoření velkých 

přesýpacích hodin se solí, které by byly umístěny na náměstí a sloužily by 

k reprezentaci města.  

          Workshopu se účastnili také představitelé města v čele s panem 

starostou Martinem Hrabánkem. S žáky diskutovali, informovali je o 

investičních záměrech města, poukazovali na přednosti nebo případné 

nedostatky návrhů. Jejich přítomnost potvrdila skutečnost, že to, jak 

studenti vnímají město, a nápady, které by mohly pomoci městu v jeho 

rozvoji, jsou pro ně velmi důležité.  
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             Miroslava Stöhrová  

 

Pravěké dny na Točníku  

           V pátek 6.5.2022 žáci čtvrtých tříd navštívili hrad Točník, kde se konaly pravěké 

dny. Exkurze do minulosti vhodně doplnila učivo z vlastivědy. Děti absolvovaly různé 

tematické a experimentální dílny. Dozvěděly se, jak se vyráběla pravěká keramika, 

oděvy, nástroje z pazourku, jak se rozdělával oheň apod.  Akce se vydařila a všichni si 

odnesli spoustu zážitků.   
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    Anna Vaníčková 

 
Výprava na Točník 

 

Byli jsme v pátek, 

(skoro v den matek), 

na hradě Točníku. 

 

“Jeli jste”, povídá tatínek, 

“podle mých blýskavých hodinek, 

jen malou chvilinku”. 

 

Když jsme tam přijeli, 

(tohle mi věřte), 

tak jsme tam viděli, 

velkého vepře. 

 

Nejdřív jsme museli, 

vyšlápnout kopec, 

abychom viděli, 

pravěký dvorec. 

 

Byla tam Agáta, 

medvědí sestra, 

dělala krásná 

a půvabná gesta. 

 

Bonusem na závěr, 

byl medvěd Martin, 

doufám že jednou, 

se sem zas vrátím. 

 
Daniela Skůrová, 4.C 
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Klub mladého diváka 

 

V posledním čtvrtletí tohoto školního 

roku jsme završili naši školní divadelní 

sezónu zhlédnutím závěrečného představení v rámci Klubu mladého 

diváka, a to v Divadle ABC – „Elefantazie“  –  v režii Davida Drábka.  

         Je to původní český „muzikál ohavné krásy“. Byli jsme vtaženi do 

světa panoptika lidských kuriozit a osudů jeho obyvatel, legendárních 

siamských sester Blažkových, divoké ženy Samiry, trojnoha Clarance 

a haličského obra Moyzesse. A především legendárního „sloního muže“ 

Josepha Merricka, křehkého inteligentního mladíka uvězněného ve 

znetvořeném těle, jenž se díky své vrozené anomálii stal atrakcí 

londýnského obludária...   

          V hlavních rolích jsme mohli vidět např. Tomáše Kluse, Tomáše 

Havlínka a Zdeňka Piškulu, kteří byli na konci představení odměněni 

zaslouženým dlouhotrvajícím potleskem.  

          Klub mladého diváka má na naší škole několikaletou tradici. Již teď se 

můžeme těšit na další školní rok, ve kterém rádi přivítáme nové členy z řad 

našich mladších žáků.  

 

 

 

 

 

 

Ivana Češková  
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    Ivana Češková 

 

 

Jak vzniká komiks?  
 

           Inu, těžce. Než napíšete a nakreslíte smysluplný příběh, musíte se o 

komiksu něco dozvědět. Třeba jak se v kresbě znázorní pohyb. Nebo proč 

jsou některé „bubliny“ zubaté.  

           A my jsme se to skoro půl roku v projektu Mluvíme v bublinách učili.   

Po celou dobu jsme přemýšleli, o čem by ten náš komiks mohl být. 

Jednoho dne jsme dostali za úkol připravit si jednoduchý scénář: kdo, kdy, 

kde, co, jak. A proč. Někdo přemýšlel důkladně a opravdu poctivě si 

rozepsal děj, postavy, zápletku. Někdo měl vyčerpanou fantazii, a proto 

skončil u pár slov.  

          A pak jsme začali tvořit. Že to nebylo snadné, to je jasné. A tak se 

podívejte, jak vzniká komiks.  
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   Naďa Drudíková 

 

 

Nebojme se pádů  

       Naše škola se zúčastnila projektu Nebojme se pádů.   

       Sportovní projekt Nebojme se pádů zařazuje pádové techniky do 

výuky tělesné výchovy a je určen pro žáky 4. a 5. ročníků základních 

škol.  

       Cílem výuky je postupně dojít až k tomu, aby děti neměly strach 

z pádů a zvládly základní pádové techniky (pád vpřed, pád stranou a 

pád vzad).  

Hlavními důvody, proč učit děti správně padat, jsou:  

• snížení výskytu úrazů při samotných pádech,  

• zvýšení odolnosti při pádech,  

• rozvoj koordinace, obratnosti a prostorové orientace,  

• vliv na psychické vlastnosti, jakými jsou např. odvaha, rozhodnost,  
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• rozvíjí technické předpoklady nejen pro úpolové sporty, kde je 

pádová technika základem.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
  Pavel Štechmüller 

 

 

Školní výlet 2. tříd 

 

V autobuse sedíme, 

hrozně moc se těšíme. 

U školy jsme nastoupili, 

do Prahy se vypravili. 

Nové stavby u letiště, 

ale nikde žádné hřiště. 

Kam to vlastně jedeme, 

co tam dělat budeme? 

V Majalendu otvírají, 

děti běhat začínají. 
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Mají rychlost velikou 

zde, na pouti pod střechou. 

Dinosauři, motýli, 

točíme se ve chvíli. 

K stropu stoupá květina, 

každý výskat začíná. 

Skluzavka je dlouhá dost, 

snad každému pro radost. 

Horská dráha letí tmou, 

hvězdy září nad hlavou. 

Šlapadla i autodrom, 

výlet to je jako hrom. 

Do míčků si skočíme, 

skoro se v nich ztratíme. 

V restauraci sedíme, 

prázdná bříška plníme. 

A pak ještě překvapení. 

Včelka Mája, rozloučení. 

Výlet se nám vydařil, 

Všechny velmi potěšil. 

  

 
 

 

 

 

                                                                                                                                          Věra Borovcová 
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Tancuj, zpívej, tleskej  

           Děti z prvního stupně si 23. a 24. května na vlastní kůži vyzkoušely, 

jaké to je být hercem či herečkou. Účastnily se natáčení videoklipu k písni 

„Tancuj, zpívej, tleskej“ od dětské hudební a taneční skupiny Zlobidla s.r.o.             

V pondělí 23. května probíhalo natáčení na „Londě“ od rána do půl 3 

odpoledne. Druhý den byl o trochu náročnější. Začátek probíhal na 1. ZŠ 

Na Hájích a poté jsme se přesunuli do areálu nemocnice. Mezi poslední 

záběry toho dne patřila zákoutí třídy 4.A na ZŠ Rabasova.  

Celé natáčení vyvrcholí 19. června velkým společným tancem, kterého se 

zúčastní také starosta Slaného a na který jsou zvány všechny děti. 

 

  

 

 

 

 

      

 

 

Klára Zůzová a Aneta Kolmanová  
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Biologická olympiáda ve školním roce 2021/2022  

 

      Biologická olympiáda je celkově složitější olympiádou. Organizuje jí 

Česká zemědělská univerzita pro opravdové biologické nadšence na 

základních školách. Skládá se ze tří částí – testu, poznávání rostlin a 

živočichů a laboratorní práce.   

        V letošním školním roce jsme měli smůlu v době, kdy se měla 

uskutečnit, jelikož stále bylo období covidu. Žáci sice chodili do školy, ale 

pravidelně se testovali antigenními testy. V době, kdy se měla olympiáda 

konat měli žáci a žákyně sedmých tříd lyžařský výchovně vzdělávací kurz a 

před ním byla ještě většina dětí v týdenní karanténě. Chyběli nám i žáci 

z jiných tříd. Na předmětové komisi jsme se dohodli, že buď provedeme Bio 

olympiádu v náhradním termínu, bohužel již bez možnosti postupu do 

okresního kola nebo že ji letos budeme nuceni zrušit.  

        Vzhledem k zájmu našich žáků a žákyní jsme ji nakonec nezrušili, ale 

zvítězila varianta „náhradní termín“. Výsledky olympiády nás přesvědčily, 

že jsme se rozhodli správně. Většině žáků se olympiáda povedla a na 

prvních třech místech se umístili Tobiáš Lokvenc (7.B) 93 bodů ze 108 (86% 

úspěšnost), dále Karolína Petržílová a Jakub Šraga (8.B, 8.C) shodně 62,5 

bodu ze 120 b. (52% úspěšnost).  

       Tímto bych chtěl žákům poděkovat za snahu a učení se přírodopisu 

z materiálů, které jsme žákům poskytli. Naučili se velmi dobře, čemuž 

odpovídají i výsledky. Olympiáda byla zajímavá i úspěšná. Doufáme, že 

v příštím roce se zúčastní nejen úspěšní žáci a žákyně z letošního ročníku 

biologické olympiády, ale i další mladí biologové a přírodovědci.  
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Luboš Horák  

 

 

Memorial Cup Milana Cífky  

        Dne 31.5. 2022 se žáci naší školy zúčastnili 15. ročníku fotbalového 

turnaje na památku tragicky zesnulého bývalého žáka OA Slaný, Milana 

Cífky.  

        Turnaj se konal ve slánské tělocvičně BIOS. Naši žáci se utkali ve skupině 

se dvěma dalšími školami ze Slaného, a to s Gymnáziem VBT Slaný a s 1. ZŠ 

Háje. Celý turnaj se hrál „dvouzápasově“, jeden zápas každý s každým 

uvnitř haly a druhý zápas každý s každým venku na umělém povrchu. Výběr 
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naší školy procházel turnajem naprosto hladce a se čtyřmi vítěznými zápasy 

se stal celkovým vítězem turnaje.  

          Za reprezentaci školy děkuji těmto žákům:   

Řehák Filip, Holeček Šimon, Vaněk Dan, Vejmelka Matěj, Kapusta Matěj, 

Balla Jiří, Halfar Jakub, Zinke Daniel  

 

 
Karel Štefl 

 

 

Pohár rozhlasu IV. kategorií  

          Ve čtvrtek 5.5. jsme se účastnili pro nás již tradičního Poháru rozhlasu 

České spořitelny, který pořádal atletický oddíl AC TEPO Kladno. Do Kladna 

jsme odjeli v oslabení, jelikož se na poslední chvíli omluvily opory jak 

holčičího, tak i chlapeckého družstva. Začátek závodu ovšem 
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nasvědčoval tomu, že nebudeme na chvostu, naopak, od prvních 

disciplín jsme bojovali o přední příčky.  

           O slibný začátek se postarali sprinteři, a to Matěj Kapusta a Dan 

Zinke, kteří zaběhli „šedesátku“ pod 8s, a tím připsali spoustu bodů pro naší 

školu. Stejně tak na nejkratším sprintu zabodovaly Adéla Bajzova a Natálie 

Škarvanová. Na dálce jsme opět dominovali, a to díky výkonům Dana 

Zinkeho a Sebika Dudáčka, oba s přehledem překonali pětimetrovou 

hranici a opět připsali spoustu bodů pro 3. ZŠ.  

          U dívek to nebylo tak jednoznačné, ale zde máme již ověřenou 

kvalitu u Nikči Korbelové, ke které se přidala Naty Škarvanová, kdy obě 

atakovaly hranici 4,5 metru. Ve vrhu se nám tolik nedařilo, ale i přes 

nezkušenost našich závodníků, kteří vrhali poprvé v životě, jsme dopadli 

dobře. Největší bodový přísun zajistila čtveřice složená z Šimona Šepse, 

Jakuba Makary, Amélie Lokvencové a Terky Šťastné. Na skok vysoký šla 

první děvčata a nejvyššího výkonu dosáhla dvojice Nikča Korbelová a 

Bára Jaňourová, které skončily na 5. a 6. místě výkonem 136 cm.  

          U chlapců to byl závod Sebastiana Dudáčka, který se přenesl přes 

výšku 160 cm, tím si posunul osobní rekord a soutěž výškařů vyhrál! Běh na 

1500 m opravdu bolí a přesvědčila se o tom naše čtveřice chlapců 

Kapusta, Makara, Vaněk a Čížek. Dívky běžely tzv „půlku“ a o výborný 

výsledek se postarala dvojice Helča Vávrová a Kája Marková. Poslední 

disciplínou byly již tradičně štafetové běhy, v tomto případě 4x60 m. 

Štafeta chlapců složená z Dana Zinkeho, Matěje Kapusty, Sebika 

Dudáčka a Matěje Melena zaběhla výborně a ze všech štafet obsadila 3. 

místo. Děvčata doběhla štafetu na 5. místě ve složení Korbelová, Bajzová, 

Vávrová, Škarvanová.  

           Celkově skončilo družstvo dívek na slušném 5. místě a družstvo 

chlapců dokonce na „bedně“ na 3. místě.  
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          Za reprezentaci školy děkuji těmto žákům:  

Jakub Čížek, Matěj Kapusta, Sebastian Dudáček, Dan Vaněk, Jakub 

Makara, Šimon Šeps, Matěj Melen, Ondřej Urban, Adéla Bajzová, Karolína 

Marková, Nikola Korbelová, Markéta Fialová, Tereza Šťastná, Amélie 

Lokvencová, Helena Vávrová, Bára Jaňourová, Natálie Škarvanová.  

 

Radek Hykeš, učitel TV  

 

Okresní kolo štafetového poháru  

             Ve středu 27.4. jsme opět po dvou letech pořádali okresní kolo 

štafetového poháru. Závod se uskutečnil na našem atletickém stadionu za 

velice pěkného počasí. K závodu se přihlásilo 5 škol, kromě naší 3. ZŠ ještě 

školy ze Zlatníků, Kladna, Zákolan a náš tradiční soupeř z Hájů. Závod byl 

určen pro kategorie 1. - 3. tříd a pro kategorie 4. – 5. tříd. Závod obsahoval 

štafety 8x100 m (mladší kategorie), 8x100 m (starší kategorie) a 8x200 m 

(smíšené kategorie). Výsledné časy se sečetly v jeden, který určoval pořadí. 

Zahájilo se tedy závodem na 8x100 m starších žáků, kde jsme skončili 4. a 

nevypadalo to pro nás dobře. Ovšem pak nastoupili na závod 8x100m 

mladší žáci a ti nás dostali na krásné 3. místo. Rozhodující závod pro nás 
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tedy byla štafeta na 8x200m. V nervytrhající bitvě jsme doběhli opět třetí a 

čekali jsme na součty časů všech štafet. Nakonec z toho bylo velice 

pěkné, a pro nás uspokojivé, 3. místo, které nakonec znamená postup do 

krajského finále. Pro 1. místo si doběhli atleti ze ZŠ Moskevská a pro 2. místo 

ZŠ Zlatníky.  

           Jelikož se v tento termín konalo i okresní kolo Mc´Donald Cupu, 

nemohli jsme nastoupit v elitní sestavě a na poslední chvíli ještě doplňovali 

náhradníky.  V plné síle teprve ukážeme až v kole krajském, které se koná 

11.5. taktéž na našem atletickém stadionu.  

           Všem zúčastněným děkuji za reprezentaci školy a za velice vydařený 

výkon! Zároveň patří velké poděkování všem, kteří se podíleli na přípravě a 

hladkém průběhu závodu!  

               
                 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                        Radek Hykeš, učitel TV 


